
 

 

Referat af julemøde i lokalråd RibeMidt den 6. december 2018 
 
 

1. Henvendelsen om belysning på Haulundsvej. 
Willi finder et overordnet niveau, besøger Storkesøen og 
formulerer en henvendelse til byrådet.   
Willi skriver rundt – svartid 48 timer.  
 

2. Deltagere til mødet med Vej og park den 29.01 
Aksel og Lulu deltager i mødet 
 

3. Hvad gør vi videre med svarene omkring Borgerservice? 
Vi har fået løfte om, at vi er med til evaluering. 
Forslag til forbedring/løsning af service for ældre og 
handicappede: 
En åbningsdag om måneden forbeholdt personer, der ikke er 
digitale.  
Opsøgende praksis.  
Niels forfatter et brev til byrådet. 

 
4. Årsmødet 2019 

Godt møde sidste år! 
Emner: 
Mølledammen, Jernindustrien, Madstationen, Vedels anlæg, 
Ribebryghus, Seminariehuset, Ribelund området …  
SEND FORSLAG TIL NIELS.  
Dorthe undersøger hvornår fællessalen er ledig. Vi aftaler 
årsmødet på mødet i januar. 
DATO for årsmødet: gerne i starten af marts 
 

5. Næste møde 
Torsdag den 10. januar klokken 18.30 på seminariehuset.  
 

6. Eventuelt 
Erhverv og turisme ... der er indkaldt til et møde mere, Aksel 
deltager. Der arbejdes med digital markedsføring. 
 
Møde i Ribeforum. Niels videresender invitationen. Tine og Willi 
deltager. Madpakkehus er på dagsordenen. 

 
 
Ref Signe 
 


